

LUKOIL MID-EAST LIMITED
Announcement of Tender No. 166.TK.TND.LOM.2018 for Provision of Brownfield Modernization Services at West Qurna-2 Contract Area

LUKOIL MID-EAST LIMITED, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna-2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects described in the subject of the tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq, may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimum qualification requirements specified in the Tender Documentation, including the following:

- The Bidder has experience during the last 12 years under at least 2 completed brownfield construction projects within oil & gas industry as a main contractor or consortium leader, with contract value of each project not less than 10,000,000 US Dollars
- The Bidder has experience of procurement and supply of materials (piping and instrument or electrical) from outside of Iraq for at least 1 completed construction project within oil & gas industry during the last 10 years.
- The Bidder has experience during the last 12 years in execution of construction projects within oil & gas industry as a main contractor or consortium leader in MENA region
- The Bidder has an average annual turnover for the last 3 years to the amount of not less than 30,000,000 US Dollars
- The Bidder is able to submit the required Bid Bond in the amount of 300,000 US Dollars in its Bid.

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before 09.04.2019). To submit the written application please follow the instructions specified to the following link: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

The written request of Bidder shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be distributed in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before **03:00 p.m. (Basra Time) 09.05.2019.**

All communication regarding the Tender should be conducted through the following email: tender@lukoil-international.com.

شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة
تعلن المناقصة رقم 166.TK.TND.LOM.2018 لتقديم خدمات تحديث الحقول المستصلحة سابقاً (التبئية) في منطقة التعاقد غرب القرنة-٢

تقوم شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة العاملة بصفة مشغل مشروع غرب القرنة (المرحلة الثانية) في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة (مرحلة ٢) في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة وارادة في موضوع المناقصة والمرخص لها بتنفيذ الأعمال في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات المسارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

يتعين على الشركات المتقدمة بالعطاءات أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- أن تكون لديها خبرة خلال السنوات الـ ١٢ (الاثنتي عشر) الأخيرة فيما لا يقل عن مشروعين ٢ (اثنين) للهندسة والتوريد والإنشاء في مجال صناعة النفط والغاز بصفة مقاول رئيسي أو قائد ائتلاف، بقيمة لا تقل عن ١٠,٠٠٠,٠٠٠ دولار أمريكي لكل مشروع؛
- أن تكون لديها خبرة في شراء وتوريد المواد (الأنابيب والأدوات أو المعدات الكهربائية) من خارج العراق لمشروع إنشائي مكتمل واحد على الأقل في مجال صناعة النفط والغاز في السنوات الـ ١٠ (العشر) الأخيرة؛
- أن تكون لديها خبرة خلال السنوات الـ ١٢ (الاثنتي عشر) الأخيرة في تنفيذ مشاريع إنشائية في مجال صناعة النفط والغاز بصفة مقاول رئيسي أو قائد ائتلاف في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا؛
- الأي يقل متوسط مبيعاتها السنوية خلال السنوات الـ ٣ (الثلاث) الأخيرة عن ٣٠,٠٠٠,٠٠٠ دولار أمريكي؛
- أن تكون قادرة على دفع التأمينات الأولية المطلوبة وقدرها ٣٠,٠٠٠,٠٠٠ دولار أمريكي.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلب على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه ٠٩-٠٤-٢٠١٩). من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أدناه: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

سوف يتم توزيع وثائق المناقصة بالصيغة الإلكترونية دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

تقدم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة ٠٣:٠٠ م (بتوقيت البصرة) من تاريخ ٠٩-٠٥-٢٠١٩.

يجب إجراء كافة الاتصالات الخاصة بالمناقصات أعلاه عبر العنوان الإلكتروني الآتي:
tender@lukoil-international.com



REQUEST FOR PROPOSAL (RFP) FOR
ESTABLISHMENT OF A FRAME AGREEMENT FOR THE PROVISION OF AIR TICKETING
AND TRAVEL RELATED SERVICES FOR UNHCR IRAQ

1. Requirement:

The Office of the United Nations High Commissioner for Refugees (UNHCR), Iraq, invites qualified suppliers to make a firm proposal for the establishment of Frame Agreement(s) for the provision of Air Ticketing and Travel Related Services for UNHCR Iraq.

Tender Reference Number	Tender Item Description	Tender Documents Available at the UNGM Link below
HCR/IRQ/BGD/2019/SUP/RFP/098	ESTABLISHMENT OF A FRAME AGREEMENT FOR THE PROVISION OF AIR TICKETING AND TRAVEL RELATED SERVICES FOR UNHCR IRAQ.	https://www.ungm.org/Public/Notice/85641 The RFP Documents can also be requested by sending an email to irqbasup@unhcr.org . Please insert RFP HCR/IRQ/BGD/2019/SUP/RFP/098 in the subject heading.

1. IMPORTANT DATES FOR THIS RFP:

DATE AND TIME (Baghdad Time, Iraq)	ACTION REQUIRED
21 March 2019	Issuance of the Tender Notice
02 April 2019, 23:59 hrs., Baghdad Time, Iraq	Closing date for clarifications
18 April 2019, 23:59 hrs., Baghdad Time, Iraq	Deadline to submit your complete proposal for this RFP

Note: UNHCR tenders are free of charge, no fees are charged to download the tender documents from the UNGM



دعوة عطاءات

لحجز تذاكر طيران وسفر
لصالح نشاطات مفوضية الأمم المتحدة السامية لشؤون اللاجئين في العراق - بغداد

١- المتطلبات:

تفاصيل المادة	رقم العطاء	يمكن الحصول على أوراق العطاء من خلال الرابط التالي:
يدعو مكتب مفوضية الأمم المتحدة السامية لشؤون اللاجئين في العراق - بغداد الشركات ذات الكفاءة والمسجلة أصولياً لتقديم عطاءها لخدمة حجز تذاكر طيران وسفر لصالح نشاطات مفوضية الأمم المتحدة السامية لشؤون اللاجئين في العراق - بغداد.	HCR/IRQ/BGD/2018/SUP/RFP/098	https://www.ungm.org/Public/Notice/85641 كذلك يمكنك طلب أوراق العطاء من خلال إرسال إيميل إلى IRQBASUP@UNHCR.ORG والرجاء كتابة رقم العطاء أدناه في إيميل الطلب HCR/IRQ/BGD/2018/SUP/RFP/098

٢- توقيتات مهمة:

التاريخ والوقت - بتوقيت العراق	الإجراءات
٢٠١٩/٠٤/٠٢ الساعة ٢٣:٥٩ مساءً بتوقيت بغداد - العراق	آخر موعد لإستلام الأسئلة / الإستفسارات للعطاء
٢٠١٩/٠٤/١٨ الساعة ٢٣:٥٩ مساءً بتوقيت بغداد - العراق	آخر موعد لإستلام العطاءات / تاريخ غلق العطاء

ملاحظة: عطاءات مفوضية الأمم المتحدة السامية لشؤون اللاجئين هي مجانية وليس هناك أي مبلغ تدفع مقابل الحصول على هذه العطاءات. يمكنكم الحصول على أوراق العطاء من خلال موقع الأمم المتحدة للسوق العالمية UNGM أو من خلال إرسال طلب عن طريق الإيميل IRQBASUP@UNHCR.ORG

وزارة العدل
مديرية التسجيل العقاري العامة
دائرة التسجيل العقاري في م الصدر / ١
اعلان بيع عقار

التسلسل او رقم القطعة: $\frac{4}{55242}$ و وزيرية

الجنس: عمارة

النوع: ملك صرف

رقم الباب: ٦٩/١٥/٣٦

المساحة: ١٤٤ م

المشتملات: عمارة تتكون من ستة محلات تجارية مشيدة من الطابوق والشيلمان الموقع ركن تقع على شارع تجاري حديث مقابل سوق الكيابة

الشغل: الراهن

مقدار المبيع: على حصة صلاح حسن محسن

ستبيع دائرة التسجيل العقاري في م الصدر / ١ بالمزايدة العلنية العقار الموصوف أعلاه العائد للراهن صلاح حسن محسن لقاء طلب الدائن المرتهن مصرف الرافدين البالغ (١٤,٨١٧,٠٠٠) مليون ديناراً فعلي الراغب في الاشتراك فيها مراجعة هذه الدائرة خلال (٣٠) يوماً اعتباراً من اليوم التالي لتاريخ نشر هذا الإعلان مستصحباً معه تامينات قانونية نقدية او كفالة مصرفية لا تقل عن ١٠ ٪ من القيمة المقدرة للمبيع البالغة (٣٠٠,٠٠٠,٠٠٠) مليون ديناراً وان المزايدة ستجري في الساعة (١٢) ظهراً من اليوم الأخير.

مدير دائرة التسجيل العقاري في م الصدر / ١

وزارة العدل
مديرية التسجيل العقاري العامة
دائرة التسجيل العقاري في م الصدر / ١
اعلان بيع عقار

التسلسل او رقم القطعة: $\frac{4}{7891}$ و وزيرية

الجنس: دار

النوع: ملك صرف

رقم الباب: ١٠/١٢/١١

المساحة: ١٤٤ م

دار تحتوي على هول وغرفتين ومطبخ وصحيات في الطابق الارضي واربعة غرف وصحيات في الطابق العلوي البناء من الطابوق والسقف مسلح

الشغل: الراهن

مقدار المبيع: على حصة فليح جواد كاظم وشركائه

ستبيع دائرة التسجيل العقاري في م الصدر / ١ بالمزايدة العلنية العقار الموصوف أعلاه العائد للراهن فليح جواد كاظم وشركائه لقاء طلب الدائن المرتهن مصرف الرافدين البالغ (١١,٢٥٠,٠٠٠) ديناراً فعلي الراغب في الاشتراك فيها مراجعة هذه الدائرة خلال (٣٠) يوماً اعتباراً من اليوم التالي لتاريخ نشر هذا الإعلان مستصحباً معه تامينات قانونية نقدية او كفالة مصرفية لا تقل عن ١٠ ٪ من القيمة المقدرة للمبيع البالغة (٩٥,٠٠٠,٠٠٠) مليون ديناراً وان المزايدة ستجري في الساعة (١٢) ظهراً من اليوم الأخير.

مدير دائرة التسجيل العقاري في م الصدر / ١